

Embassy of India
Beijing

Title: Reverse Buyer Seller meet in Textile and Clothing Sector in January 2019.

With the objective of promoting the Textile and Clothing sector, The Cotton Textiles Export Promotion Council (TEXPROCIL) is organising a **Reverse Buyer Seller Meet (RBSM), "Ind - Texpo 2019"** from 27th to 29th January 2019 at CODISSIA Trade Fair complex, Coimbatore, Tamil Nadu in association with the Powerloom Development Export Promotion Council (PDEXCIL). This event is being supported by the Ministry of Textiles and the Ministry of Commerce, Government of India.

With an exhibition area of 5000 sq mts, "**Ind - Texpo 2019**" is a specialized B2B fair in the Indian textile sector offering a **one-stop destination** for worldwide importers to source Indian Textiles from fibres to fashion. The exhibition will have about 400 Indian suppliers exhibiting cotton yarns, fabrics and home textiles as well as cotton rich blend in textiles.

The interested buyers can click on the link <https://texprocil.org/ind-texpo.php>. The concerned buyers can register by filling the Buyer Registration Form and submitting it online.

印度驻华大使馆

标题: 2019年1月, 反向买方卖方会议将在纺织及服装部门举行。

为了促进纺织服装行业, 棉花纺织品出口促进委员会 (TEXPROCIL) 联合织机发展出口促进理事会 (PDEXCIL), 于2019年1月27日至29日, 在泰米尔纳德邦的哥印拜陀印度农工业联合会 (CODISSIA) 贸易博览会综合大厅举办**2019印度纺织业展览会-反向买方卖方会 (RBSM)**。此次展会由印度纺织部和商务部共同支持。

"2019印度纺织业展览会" 展览面积为5000平方米, 是印度纺织行业的专业化 B2B 展会, 为全球进口商提供从印度纺织品的纤维采购到时尚服装一站式目的地服务。展会将有约400家印度供应商展出棉纱、织物及家用品以及富含棉制的纺织品。

感兴趣的买家可以点击链接 <https://texprocil.org/ind-texpo.php>了解详情。相关买家可在线填写买家登记表后提交。